

## تفاهمات خاصة بوقف إطلاق النار في قطاع غزة

- ١ - أ- تقوم إسرائيل بوقف كل الأعمال العدائية على قطاع غزة برأ ، بحراً ، وجواً بما في ذلك الإجتياحات وعمليات إستهداف الأشخاص.
- ب- تقوم الفصائل الفلسطينية بوقف كل الأعمال العدائية من قطاع غزة تجاه إسرائيل بما في ذلك إطلاق الصواريخ والهجمات على خط الحدود.
- ج- فتح المعابر وتسهيل حركة الأشخاص والبضائع وعدم تقييد حركة السكان أو إستهدافهم في المناطق الحدودية ، والتعامل مع إجراءات تنفيذ ذلك بعد ٢٤ ساعة من دخول الإتفاق حيز التنفيذ.
- د - يتم تناول القضايا الأخرى إذا ما تم طلب ذلك .

## ٢ - آلية التنفيذ:

- أ - تحديد ساعة الصفر لدخول تفاهمات التهدئة حيز التنفيذ.
  - ب- حصول مصر على ضمانات من كل طرف بالالتزام بما تم الإتفاق عليه.
  - ج- التزام كل طرف بعدم القيام بأي أفعال من شأنها خرق هذه التفاهمات ، وفي حال وجود أي ملاحظات يتم الرجوع إلى مصر راعية التفاهمات لمتابعة ذلك.
-

## Understanding Regarding Ceasefire in Gaza Strip

1. a. Israel shall stop all hostilities on the Gaza Strip land , sea and air including incursions and targeting of individuals .
- b. All Palestinian factions shall stop all hostilities from the Gaza Strip against Israel, including rocket attacks , and attacks along the border.
- c. Opening the crossings and facilitating the movement of people and transfer of goods , and refraining from restricting residents free movement , and targeting residents in border areas and procedures of implementation shall be dealt with after 24 hours from the start of the ceasefire.
- d. Other matters as maybe requested shall be addressed.

## 2. Implementation Mechanism:

- a. Setting up of the zero hour for the Ceasefire Understanding to enter into effect.
  - b. Egypt shall receive assurances from each party that the party commits to what was agreed upon.
  - c. Each party shall commit itself not to perform any acts that would breach this understanding. In case of any observations , Egypt - as the sponsor of this understanding - shall be informed to follow up.
-